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Opening  89 

Ruud Walvius opent de vergadering om 19:11 uur.  90 

  91 

Vaststellen agenda  92 

De agenda wordt per acclamatie vastgesteld.  93 

Bob Fleer geeft te kennen dat hij zich kandidaat wil stellen voor het XVIIe bestuur.  94 

Ruud Walvius zegt dat hij tien handtekeningen moet verzamelen.  95 

Bob Fleer heeft tien handtekeningen verzameld.  96 

Ruud Walvius geeft te kennen dat Bob Fleer de negende kandidaat zal zijn.  97 

Ruud Walvius voegt de bespreking en stemming Veldhof aan de agenda toe.   98 

  99 

De nieuwe agenda is als volgt.  100 

  101 

Agenda:  102 

  103 

1. Opening  104 

2. Vaststellen agenda  105 

3. Mededelingen  106 

4. Bespreking Notulen 58ste ALV  107 

5. Vaststellen Notulen 58ste ALV  108 

6. Bespreking de Veldhof  109 

7. Stemming de Veldhof  110 

8. Bespreking Kandidaten  111 

9. Stemming Kandidaten  112 

10. W.V.T.T.K.  113 

11. Rondvraag  114 

12. Sluiting  115 

  116 

Mededelingen  117 

Ruud Walvius bespreekt de feitjes van de dag.  118 

Ruud Walvius doet de mededeling dat de ismuscamera na het lustrumgala is kwijtgeraakt. Niemand 119 

kan hem meer vinden, dus moet er een nieuwe camera worden aangeschaft. Dit is geld van de 120 

vereniging dus is het van belang dit te melden.  121 

Ruud Walvius geeft te kennen dat Luuk Scholman een mededeling heeft over het geld van de SVM. 122 

Luuk Scholman zegt dat na de ismusreis er bij hem is ingebroken en het geld van het laatste M-feest is 123 

gestolen. Hij zegt dat hij de penningmeester van de SVM is en dat het contante geld uit de M-feesten, 124 

wat winst is voor de vijf verenigingen, gestort moet worden. Hier was hij echter nog niet aan 125 

toegekomen vanwege verschillende omstandigheden als het verlopen van een pas, waardoor het geld 126 

thuis bleef liggen. Dit geld is gestolen samen met zijn laptop toen hij op ismusreis was. Dit betekent 127 

dat ismus €211,- mist. Dit is al met de SVM besproken maar er is nog geen concrete oplossing, een 128 

mogelijkheid is om dit uit het eigen vermogen te halen. Luuk Scholman geeft ook te kennen dat hij 129 

mogelijk uit functie werd gezet vanwege onverantwoordelijk handelen, maar dat is niet gebeurd omdat 130 

dat niet handig was in verband met de structuur van de organisatie van de introductie.   131 
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Lars Meijer zegt dat het besluit bij de SVM ligt, maar hij vindt het merkwaardig dat de pas verlopen is 132 

en dat Luuk Scholman dat niet doorhad.  133 

Luuk Scholman zegt dat de pas geweigerd werd bij de Rabobank. Hij kon de nieuwe pas niet voor de 134 

ismusreis verkrijgen.  135 

Lars Meijer vraagt aan Ruben Meijerink of ismus het geld goed kon gebruiken, aangezien vooral ismus 136 

er baat bij heeft de inkomsten te ontvangen. Hij vraagt of het mogelijk is dat de SVM dit uit het eigen 137 

vermogen kan betalen.  138 

Luuk Scholman zegt dat dit kan, maar de vraag is of alle andere verenigingen het daar mee eens zijn. 139 

Hier komt ook een verdeelsleutel aan te pas waarbij het in het voordeel is van de grotere verenigingen. 140 

Op de komende SVM ALV zal hier meer duidelijkheid over zijn.   141 

Lars Meijer adviseert een tussenweg.  142 

Luuk Scholman zegt dat hij dit meeneemt.  143 

Jip Trommelen vraagt of de SVM Luuk Scholman uit functie wilde zetten terwijl hij nog steeds belangrijk 144 

was voor de organisatie van de introductie.  145 

Luuk Scholman zegt dat de ESV en Synergy hem eruit wilden zetten, maar er bleek een unaniem besluit 146 

nodig te zijn en die was er niet.   147 

Jip Trommelen geeft te kennen dat hij dit een laffe actie vond.  148 

Luuk Scholman geeft te kennen dat hij wil doorgaan omdat het anders onhandig is voor de overige 149 

SVM leden.  150 

Bob Fleer vraagt of Luuk Scholman nagedacht heeft om zelf op te stappen.  151 

Luuk Scholman zegt dat hij dit gedaan had als iedereen vond dat hij op moest stappen. Er was echter 152 

veel steun dat hij dit niet hoefde te doen.  153 

Ruud Walvius geeft de volgende mededeling over het geld van de reis. Een lid was haar ID kaart 154 

verloren waardoor ze niet mee kon met de terugvlucht. Ruben Meijerink is erbij gebleven.  155 

Ruben Meijerink zegt dat hij een paar dagen extra in Macedonië is gebleven en daar zijn extra kosten 156 

gemaakt. Deze kosten komen uit het eigen vermogen van de post onvoorziene kosten.  157 

Bob Fleer zegt dat je het bedrag niet moet spreiden over de deelnemers van de reis en dat daarom het 158 

EV van ismus aangesproken mag worden.  159 

Jordi Uijens zegt dat dit een schoolvoorbeeld is van onvoorziene uitgaven.   160 

Lars Meijer sluit zich aan bij Jordi Uijens en zegt dat het betreffende lid siert om Ruben Meijerink 161 

persoonlijk te compenseren. Het moet niet maar het siert haar wel.  162 

Ruud Walvius zegt dat Ruben Meijerink dit persoonlijk moet regelen met Eefje Vellinga.  163 

Bas Wijnsouw reageert op Lars Meijer dat persoonlijke compensatie meer uit beleefdheid is dan dat 164 

daar een x bedrag voor tegenover moet staan.  165 

Ruud Walvius zegt dat het duidelijk is.  166 

Marleen Nijenhuis zegt dat Eefje Vellinga haar ID niet expres verloren is, maar het kan ook zijn dat haar 167 

zakken gerold zijn.   168 

Ruud Walvius zegt dat er niet bepaald gaat worden wat Eefje Vellinga moet doen.  169 

Ruud Walvius heeft de volgende mededeling: er is een financiële meevaller voor de reis naar Praag. Er 170 

is €350,- over dat teruggestort wordt naar de leden die mee waren.  171 

Ruud Walvius heeft de volgende mededeling dat leden die contributie betaald hebben, geroyeerd 172 

zullen worden.  173 

Lars Meijer vraagt hoeveel het er zijn.  174 

Ruben Meijerink zegt dat dit er negen zijn.  175 

Saskia Broeders vraagt wat geroyeerd betekent.  176 
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Ruud Walvius zegt dat het betekent dat je geen lid meer bent  177 

Ruud Walvius geeft aan dat mensen zich moeten inschrijven op de inschrijflijst.  178 

Ruud Walvius merkt op dat de commissaris extern zijn das thuis heeft laten liggen. Hij zegt dat hij 179 

speciaal voor hem een DuckyTie heeft meegenomen. Mits de ALV er mee akkoord gaat, zal Luuk 180 

Scholman de rest van de ALV de DuckyTie dragen.  181 

 -  De ALV stemt unaniem voor.  182 

Luuk Scholman strikt met veel moeite zijn das voor de ALV.  183 

Jip Trommelen vraagt of de busreis als agendapunt kan worden toegevoegd.  184 

Ruud Walvius zegt dat dit bij de WVTTK besproken zal worden.  185 

  186 

Bespreking Notulen 58ste ALV  187 

Ruud Walvius geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden.  188 

  189 

Kaft – Pagina 2  190 

-  191 

  192 

Pagina 3  193 

Pol Muffels zegt dat er op regel 102 over een masteractiviteit gesproken wordt. Hij vraagt zich af wat 194 

er met de pubquiz gebeurd is.  195 

Ruud Walvius is naar Alex Lehr en Andrej Zaslove gegaan om een datum vast te stellen, maar 196 

verschillende data waren dubbel bezet en gepland. Voor nu staat het idee om op dinsdag 27 juni een 197 

pubquiz te houden, na de tentamens.  198 

Nanne van Mil zegt als het goed is, mensen dan klaar zijn met hun scriptie en dus zouden kunnen 199 

komen.  200 

  201 

Pagina 4  202 

Pol Muffels merkt op dat in regel 155 staat dat docenten om geld vragen via een donateurschap geen 203 

goed idee is. Hij vraagt of het bestuur intentie heeft om daar iets mee te doen.  204 

Ruud Walvius is recent naar de vakgroep geweest om €1000,- te vragen voor een activiteit dus daar 205 

gaat hij nu geen werk van maken. In de ismusalmanakken zal hij een donateursformulier stoppen voor 206 

docenten.  207 

Pol Muffels hoopt dat het bestuur er iets mee gaat doen.  208 

Ruud Walvius heeft meer prioriteit erkent aan de €1000,-, maar hij zal het zeker meenemen. 209 

Jordi Uijens merkt op dat het geen donateurschap is, maar een Vriend van ismus.  210 

Ruud Walvius zegt dat dit klopt.  211 

  212 

Pagina 5  213 

Christiaan Boeren zegt dat het lijkt alsof hij gezegd heeft dat hij foto’s a la Nimmastudent via Snapchat 214 

wil invoeren, dat was niet de bedoeling.  215 

Ruud Walvius zegt dat het daadwerkelijk zo gezegd is, maar dat hij Christiaan Boeren bedankt voor zijn 216 

opmerking.  217 

  218 

Pagina 6  219 

Pol Muffels zegt dat in regel 226 staat dat Facebookevenementen wat te laat zijn. Met regelmaat zijn 220 

evenementen niet 14 dagen van te voren online, dit geldt ook voor de posters.  221 
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Ruud Walvius zegt dat dit te maken heeft met last minute verschuivingen en dat het er soms bij 222 

ingeschoten is. Het bestuur wilde ook voorkomen dat er veel evenementen op eenzelfde dag werden 223 

aangemaakt.   224 

Nanne van Mil zegt dat posters sneller gemaakt worden dan in het begin van het jaar. De Unit-P 225 

commissieleden zijn erg druk en er is zelfs een lid aan de commissie toegevoegd. Voor haar opvolger 226 

is het van belang hier naar te kijken om vertragingen te voorkomen.   227 

Pol Muffels zegt dat posters essentieel zijn en hij spoort het bestuur aan het KB daarbij te helpen.  228 

Nanne van Mil zegt dat dit inderdaad zo is en dat het jammer is dat het zo gelopen is.  229 

Pol Muffels zegt dat in regel 237 staat dat bestanden geüpload worden. Hij spreekt zijn complimenten 230 

uit aan Tomas Jochoms voor het uploaden, maar vraagt zich af waar het halfjaarverslag is.  231 

Tomas Jochoms zegt dat deze vorige week is geüpload.  232 

Pol Muffels zegt dat dit niet het geval is.  233 

Tomas Jochoms zegt dat dit afgelopen zondag was, dus dat het vorige week is gebeurd.  234 

  235 

Pagina 7  236 

Pol Muffels zegt dat er onduidelijkheid is omtrent het Bascafé en vraagt de mening van Luuk Scholman.  237 

Luuk Scholman zegt dat het heel vervelend is wat er met het Bascafé is gebeurd. Een andere optie was 238 

Café Lenthe, maar dan kreeg ismus geen sponsoring. Er zijn ook andere verenigingen die problemen 239 

hebben met het Bascafé.  240 

Pol Muffels vraagt hoe enthousiast Luuk Scholman is omtrent het scheiden van de feest- en stamkroeg.  241 

Luuk Scholman dat hij er zelf niet tevreden over is en dat er tijdig opzoek gegaan moet worden als het 242 

nieuwe KB geïnstalleerd is. Hij geeft toe dat er misschien te makkelijk over gedacht is en dat hij het 243 

jammer vindt dat het mislukt is.   244 

Pol Muffels zegt dat hij door schade en schande wijs geworden is.  245 

Luuk Scholman zegt dat we het bij tips moeten laten.  246 

Jordi Uijens zegt dat in regel 290 staat dat alleen het sponsorbedrag van Camelot binnen is.  247 

Ruben Meijerink zegt dat er op dit moment €980,- binnen is. Van Café ’t Haantje en het debat Rijk van 248 

Nijmegen moet het geld nog komen.  249 

Luuk Scholman zegt dat er ook nog €250,- van de Molenstraat moet komen.  250 

Jordi Uijens zegt dat dit hartstikke goed is en vraagt of ismus over €1375,- aan sponsorgelden heen gaat.  251 

Luuk Scholman zegt dat ismus op €1655,- terecht komt.  252 

  253 

Pagina 8  254 

Pol Muffels zegt dat Dyon Bambacht vroeg wat het doel van de acquisitiecommissie was en vraagt zich 255 

af wat er nu gebeurd is.  256 

Luuk Scholman zegt dat er nu weinig gebeurd is en dat dat te wijten is aan hemzelf. Hij is druk geweest 257 

met onder andere de SVM. Met zijn opvolger gaat hij bespreken wat de nieuwe invulling van de 258 

commissie kan zijn.   259 

Pol Muffels zegt dat het fijn is dat Luuk Scholman dat inziet en dat het met zijn opvolger besproken 260 

wordt.  261 

Jordi Uijens vraagt wat de toekomst is van de Carrièredag na drie flops.  262 

Ruud Walvius heeft aan Andrej Zaslove medegedeeld dat ismus er geen toekomst meer in ziet als de 263 

samenwerking niet verbetert.  264 

Jordi Uijens zegt dat het hem verstandig lijkt en dat er misschien iets als het symposium in de 265 

lustrumweek georganiseerd kan worden.   266 
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Christiaan Boeren vraagt wat de rol voor de opvolger is om het contact met Andrej Zaslove en Bertjan 267 

Verbeek te onderhouden.  268 

Ruud Walvius zegt dat hij zijn opvolger meeneemt naar gesprekken.  269 

  270 

Pagina 9  271 

Ruud Walvius zegt dat de schade bij de Veldhof besproken zal worden op het agendapuntje de Veldhof.  272 

  273 

Pagina 10  274 

Jordi Uijens vraagt wat er uit de evaluatie met de reiscommissie is gekomen.  275 

Nanne van Mil zegt dat er een evaluatie zal plaatsvinden als de reiscommissie klaar is met de subsidie 276 

van het SNUF.  277 

Jordi Uijens vraagt of dezelfde procedure volgend jaar aangehouden wordt.  278 

Ruud Walvius zegt dat dat aan de opvolgers ligt.  279 

Lars Meijer zegt dat het volgende bestuur hetzelfde moet doen mits er een positief geluid komt uit de 280 

evaluatie.  281 

Nanne van Mil zegt dat dit een goed punt is en geeft aan dat de mening van de reiscommissie belangrijk 282 

is.  283 

Jip Trommelen vraagt of leden van de reiscommissie gebriefd kunnen worden door leden van een 284 

vorige reiscommissie.  285 

Ruud Walvius zegt dat dit een goede vraag is en dat Nanne van Mil dit kan meegeven aan de volgende 286 

reiscommissie.  287 

Marleen Nijenhuis zegt dat er wel een draaiboek uit de vorige commissie is gekomen, maar dat er geen 288 

meeting was.   289 

Nanne van Mil wist niets van een brief.  290 

Jip Trommelen zegt dat er in zijn jaar een brief gemaakt is waar niets mee is gedaan.  291 

Nanne van Mil zegt dat ze dit gaat regelen.  292 

Pol Muffels zegt dat in regel 427 er een fout staat. Zijn achternaam is niet Moffels maar Muffels.  293 

Pol Muffels zegt dat hij het eens is met wat er in regel 431 staat, een beamer is totaal overbodig.  294 

Pol Muffels vraagt wat de stand van zaken is rond het IAPSS.  295 

Ruud Walvius zegt dat er veel animo is vanuit Leiden. De vakgroep wil het twee jaar uitstellen in 296 

verband met de verjaardag van de universiteit. Er is geen duidelijk contact met de voorzitter van het 297 

IAPSS. De nieuwe penningmeester van het IAPSS komt in juni naar Nijmegen, dan zal er meer duidelijk 298 

worden.  299 

Pol Muffels vraagt wat Ruud Walvius er zelf van vindt.  300 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur er nog steeds hetzelfde in staat als de vorige ALV. Als het mogelijk 301 

is, moet ismus het doen. Maar hij staat er wel wat sceptischer tegenover.  302 

Pol Muffels vraagt of er in het jaarverslag een uitgebreid verslag van het IAPSS gegeven kan worden.  303 

Ruud Walvius zegt dat dit zal gebeuren.  304 

Pol Muffels vraagt of er contributie is betaald.  305 

Ruud Walvius zegt dat de penningmeester van het IAPSS eerst moet rechttrekken wat er in de 306 

administratie staat. Stan van Moorsel heeft het vorig jaar overgemaakt, maar uit berichten bleek dat 307 

er sinds 2010 geen contributie betaald was. Er is iets fout gegaan aan hun kunt, dat moet ismus 308 

afwachten.  309 

 310 

 311 
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Pagina 11  312 

-  313 

  314 

Pagina 12  315 

Pol Muffels zegt dat wat er in regel 491 staat, via de ismail kan.  316 

Ruud Walvius zegt dat dit een simpele reden had, namelijk dat er contact onderhouden kan worden 317 

via facebookmessenger.  318 

Pol Muffels zegt dat geen nieuws ook nieuws is, maar hij snapt de afweging.  319 

Pol Muffels vraagt waar de extra PvP activiteit is.  320 

Ruud Walvius zegt dat dit een goede vraag is maar dat dit door omstandigheden niet gelukt is. Er wordt 321 

gekeken naar een nieuwe mogelijkheid aan het begin van het nieuwe jaar.  322 

Pol Muffels vraagt welke functie de opvolger heeft binnen het PvP.  323 

Ruud Walvius zegt dat dit onderling wordt afgesproken en dat het adres van het PvP naar Amsterdan 324 

verhuist. Dat maakt dingen makkelijker met de pas.  325 

Pol Muffels en Lars Meijer vinden dat Ruud Walvius aan de late kant is met het betalen van de 326 

contributie en de factuur opstellen voor het PvP.  327 

Ruud Walvius zegt dat dit vanuit de andere verenigingen en de universiteit geen probleem is. Van 328 

andere verenigingen is het geld al wel binnen.  329 

  330 

Pagina 13  331 

Pol Muffels vraagt hoe het zit met een eventuele nieuwe locatie van de M-feesten zoals in regel 537 332 

vermeld staat.  333 

Luuk Scholman zegt dat er volgende week een gesprek komt over de data van aankomende jaren maar 334 

dat er niet meer gepraat is over een nieuwe locatie.  335 

Pol Muffels vraagt wat hij gaat meegeven aan zijn opvolger.  336 

Luuk Scholman zegt dat het Call Me MEBi feest altijd goed loopt en dat hij er met Stanley Coolen van 337 

de Molenstraat over gaat praten.   338 

Pol Muffels vraagt wat de mening van het bestuur is omtrent de M-feesten en de promotie.  339 

Luuk Scholman zegt dat dit niet best is en dat promotie te laat op gang kwam door nalatigheid van de 340 

El Sombrero. Binnenkort zal er een gesprek plaatsvinden.  341 

  342 

Pagina 14 - 16  343 

-  344 

  345 

Pagina 17  346 

Pol Muffels vraagt wat er met het koningsportret gaat gebeuren.  347 

Ruud Walvius zegt dat de afmetingen aan de heer Yannick Jorna van de ESV doorgegeven zijn maar hij 348 

zal er nog een keer achteraan gaan en ervoor zorgen dat er voor de volgende ALV betaald is.  349 

Pol Muffels zegt dat het bestuur zou sieren als ze dit voor de volgende ALV geregeld heeft.  350 

Ruud Walvius zegt dat hij er achter aan gaat.  351 

Lars Meijer vraagt of de toelichting van de hostingkosten nog toegevoegd kan worden aan regel 737. 352 

Ruben   353 

  354 



9  

  

Pagina 18  355 

Tim Jacobs zegt dat in regel 736 de ALU besproken is. Hij vraagt of er al een datum bekend is voor de 356 

ALU.  357 

Nanne van Mil zegt dat er een mail opgesteld is en op de planning staat dat dit 26 juni is.  358 

Tim Jacobs vraagt zich af of het niet nadelig is dat het in de vakantie plaatsvindt.  359 

Nanne van Mil zegt dat er een groep op vakantie zal zijn en dat dit zeker een nadeel is. Het is geen 360 

ideale keuze, maar wel een van de betere opties.  361 

  362 

Pagina 20 - 27  363 

-  364 

  365 

Pagina 28  366 

Christiaan Boeren heeft vernomen dat Pol Muffels graag een vraag wil stellen.  367 

Pol Muffels vraagt of Ruud Walvius en Tomas Jochoms weer mee willen met bier drinken, zoals staat 368 

in regel 1236 – 1240.  369 

Ruud Walvius zegt dat hij dit zeker wil doen, maar merkt op dat Pol Muffels ontbrak op de verjaardag 370 

van Bob Smits.  371 

Jordi Uijens vraagt of dit buiten de ismusactiviteiten om genotuleerd kan worden.  372 

Ruud Walvius zegt dat dit kan.  373 

  374 

Pagina 29  375 

-  376 

  377 

Notulen in haar geheel  378 

Christiaan Boeren merkt op dat deze lijdensweg opgesteld door Pol Muffels eindelijk ten einde is.  379 

Ruud Walvius beaamt dit.  380 

  381 

Stemming Notulen 58ste ALV  382 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld en aangenomen.  383 

  384 

Bespreking de Veldhof  385 

Ruud Walvius legt de situatie omtrent de Valkhof uit, zoals deze ook op de vorige ALV besproken is. 386 

ismus heeft aan haar verplichtingen voldaan, maar de Valkhof vraagt om meer geld. Hij vraagt de ALV 387 

om haar mening.  388 

Christiaan Boeren vindt het ridicuul dat dit soort bedragen gevraagd worden en zegt dat het lijkt op 389 

bedelen.  390 

Ruud Walvius zegt dat dit niet de situatie is, maar dat er gewoon schade gemaakt is. De schade boven 391 

de €250,- wordt door de verzekering betaald. Het eigen risico is nu op en de verzekering waardeert de 392 

schade tegen de dagwaarde, de Veldhof tegen de nieuwwaarde. Er is gecommuniceerd dat het bestuur 393 

het voorlegt aan de ALV en dat er stemming over zal plaatsvinden.   394 

Jordi Uijens zegt dat de relatie met de Veldhof verslechterd is en dat hij enthousiast is met de nieuwe 395 

locatie. Hij vraagt zich af waarom het resterende bedrag overgemaakt moet worden.  396 

Ruud Walvius zegt dat de relatie niet verpest is maar dat het een vervelende situatie is.   397 

Nanne van Mil zegt de mensen ontzettend vriendelijk zijn en dat de Veldhof het bestuur goed geholpen 398 

heeft, maar dat er een meningsverschil is.   399 
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Jip Trommelen zegt dat de discussie afgewacht moet worden totdat het duidelijk is wat het volledige 400 

resterende bedrag is.  401 

Ruud Walvius zegt dat dit €176,- is.  402 

Jip Trommelen vraagt wat de mening is van het bestuur.  403 

Ruud Walvius zegt dat hij zelf tegen is omdat de wettelijke verplichtingen voldaan zijn.  404 

Nanne van Mil zegt dat aan de andere kant het een klein bedrag is en het misschien handig is voor de 405 

toekomst. Er zijn afwegingen die gemaakt moeten worden.  406 

Jip Trommelen vindt het raar dat er een claim komt omdat er bij vorige ALVs gezegd was dat er geen 407 

schade gemaakt was.  408 

Ruud Walvius zegt dat de schade niet meteen opviel. ismus is juridisch gezien kansloos, dus er moest 409 

sowieso schade betaald worden.   410 

Yaël van Drunen vraagt of het stemmen gaat over het bedrag dat overgemaakt moet worden.  411 

Ruud Walvius zegt dat dit klopt en dat dit bovenop de €250,- eigen risico komt.  412 

Yaël van Drunen zegt dat het een klein bedrag is en dat er ruimte is om het over te maken.  413 

Ruud Walvius zegt dat de eigenaar van de Veldhof het vervelend vond dat de schade niet gemeld was, 414 

maar dat oprecht niemand het gemerkt heeft.   415 

Wimer Heemskerk vraagt of het mogelijk is om geen symbolische tegemoetkoming te betalen.  416 

Ruud Walvius zegt dat het de vraag is hoeveel er dan overgemaakt zou moeten worden. In het geval 417 

van betaling, beter het volledige bedrag.  418 

Tim Jacobs vraagt wat het volledige bedrag is.  419 

Ruud Walvius zegt dat dit bijna €900,- is.  420 

Ruud Walvius zegt dat ismus sowieso verplicht is €250,- over te maken.   421 

Bob Smits vraagt of er overgegaan kan worden tot stemming.  422 

Ruud Walvius zegt dat de stemming nu plaats zal vinden.  423 

  424 

Stemming de Veldhof  425 

Ruud Walvius legt stemprocedure uit.  426 

Luuk Scholman leest het quorum voor.  427 

  428 

Stemgerechtigden aanwezig: 48  429 

Stemgerechtigde machtigingen: 34  430 

Stemgerechtigden totaal: 82  431 

  432 

Voor: 22 Tegen: 32 Onthouding: 28  433 

  434 

Er wordt geen extra geld betaald aan de Veldhof, er is tegen gestemd.  435 

  436 

Ruud Walvius schorst de vergadering voor 20 minuten om 20:41u.  437 

Ruud Walvius hervat de vergadering om 21:04u.  438 

  439 

Bespreking Kandidaten  440 

Ruud Walvius geeft aan dat de kandidaten op alfabetische volgorde naar voren mogen komen om 441 

zichzelf te presenteren.  442 

  443 
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Kandidaat 1: Marije Berga  444 

Marije Berga zegt dat ze het een eer vindt om het spits af te bijten en bedankt iedereen voor het 445 

aanwezig zijn. Ze is 18 jaar oud, eerstejaars en komt uit Friesland. Ze kende nog niemand toen ze naar 446 

Nijmegen kwam en ze is door haar introductie ouders meegenomen naar de ismuskamer waar ze ismus 447 

heeft leren kennen. In het begin was het ongemakkelijk, maar daar kwam snel verandering in. Ze is 448 

actief lid als voorzitter van de sportcommissie. Ze heeft zich op persoonlijk vlak ontwikkeld en 449 

kwaliteiten opgedaan die mogelijk volgend jaar van pas kunnen komen. Ze stelt zichzelf kandidaat als 450 

algemeen bestuurslid en kan zich vormen naar alle vijf de functies als dat nodig blijkt. Haar eerste 451 

voorkeursfunctie is penningmeester omdat ze daar het best tot haar recht komt. Ze geeft aan een 452 

boekhoudcursus gevolgd te hebben via haar sportclub. Haar tweede voorkeursfunctie is secretaris, 453 

omdat ze schrijven leuk vindt en het haar leuk vindt de site up to date te houden. Beide functies zijn 454 

administratieve functies, wat goed bij me past. Daarbij treedt ze niet op de voorgrond wat haar fijner 455 

lijkt. Het lijkt haar leuk een jaar lang met vier mensen de vereniging te runnen en ze heeft haar BSA al 456 

binnen.   457 

  458 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  459 

  460 

Bob Smits vraagt of Marije Berga in staat is achter leden aan te gaan die debiteur zijn bij ismus.  461 

Marije Berga zegt dat ze daartoe in staat is.  462 

Bregje de Jong vraagt welke sport Marije Berge beoefent.  463 

Marije Berga zegt dat ze aan korfbal doet.  464 

Yaël van Drunen zegt dat de sportcommissie actief is en goed loopt en dat het voor een groot deel aan 465 

Nanne van Mil te danken is. Ze vraagt waarom ze geen intern wil worden.  466 

Marije Berga zegt daarover nagedacht te hebben en dat ze denkt dat het haar zou lukken, maar het 467 

lijkt haar minder leuk om zoveel commissies aan te sturen en dat ze in die functie niet het best tot haar 468 

recht komt.  469 

Lars Meijer sluit zich aan bij de vraag van Yaël van Drunen en zegt dat hij de nieuwe voorzitter van 470 

ismus heeft gevonden. Hij zegt dat hij haar rustig vindt overkomen en dat ze denkt in oplossingen. Hij 471 

vraagt naar voorbeelden waar ze een conflict heeft vermeden.  472 

Marije Berga zegt dat ze conflicten in groepsprojecten op de middelbare school heeft beslecht door 473 

naar beide kanten van het verhaal te luisteren.  474 

Lars Meijer geeft als tip als Marije Berga verkozen wordt, dat ze de goede kwaliteiten in zich heeft om 475 

intern of voorzitter te worden. Het is volgens hem namelijk een pré om bestuursleden bij elkaar te 476 

kunnen brengen om problemen op te lossen.  477 

Bob Smits sluit zich aan bij Lars Meijer. Hij vraagt of Marije Berga overweg kan met de hoeveelheid 478 

declaraties.  479 

Marije Berga zegt dat ze denkt dat ze dit kan wel, omdat ze doorwerkt als ze ergens mee bezig is. Yaël 480 

van Drunen vraagt wat Marije nu wil veranderen in ismus en of ze voorgangers heeft aangesproken 481 

om te kijken wat het penningmeesterschap inhoudt.  482 

Marije Berga zegt dat ze dit niet gedaan heeft, maar dat ze wel naar de 80/20 regeling gekeken heeft 483 

en dat ze commissies meer wil betrekken bij het opstellen van budgetten. Ze geeft aan niet dezelfde 484 

fouten te willen maken als voorgaande jaren.   485 

Peter Oortmann vraagt hoe Marije Berga haar kandidatuur van de OLC wil combineren met haar 486 

bestuursjaar.  487 
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Marije Berga zegt dat een bestuurslid van BOW ook lid is van de OLC en dat het zeker te combineren 488 

valt. Andere OLC leden gaven aan dat het prima kan en er overlap in zit.  489 

Christiaan Boeren geeft aan respect te hebben om een cursus boekhouding voor de lol te doen. Hij 490 

vraagt welke cursus ze gedaan heeft.  491 

Marije Berga zegt dat dit een basiscursus was, aangeboden door de penningmeester van haar 492 

sportclub.   493 

Jordi Uijens vraagt wat het heeft gemaakt dat ze penningmeester boven secretaris stelt.  494 

Marije Berga zegt dat dit ligt aan de ervaring vanwege de basiscursus boekhouden en het lijkt haar leuk 495 

om de verdeling te maken in het budget met de bijkomende verantwoordelijkheden.  496 

Rens Verhaegh vraagt wat haar lievelingskoekjes zijn.  497 

Marije Berga zegt dat dit iets met chocolade is.   498 

Rens Verheagh stelt dat dit wel oké is.  499 

Bob Smits zegt dat een algemeen bestuurslid ook ouderejaars moet blijven betrekken bij de vereniging. 500 

Hij vraagt hoe Marije Berga eerstejaars aan ismus wil binden.  501 

Marije Berga denkt dat een grote stap gezet kan worden op het kennismakingsweekend en met het 502 

organiseren van verschillende activiteiten voor eerstejaars.  503 

Jordi Uijens vraagt wat haar grootste struikelblokken zijn als ze bestuur wordt.  504 

Marije Berga zegt dat ze graag precies te werk gaat en als er iets niet klopt, dat ze daar moeite mee 505 

heeft. Ook geeft ze aan dat ze niet veel initiatief toont wat waarschijnlijk een grote uitdaging voor haar 506 

wordt.  507 

Christiaan Boeren vraagt wat ze doet van acht tot tien september.  508 

Marije Berga zegt nog niets te doen op die data.  509 

Christiaan Boeren zegt dat het mooi is dat ze meekan op kennismakingsweekend.  510 

  511 

Kandidaat 2: Jelmer Bruurs  512 

Jelmer Bruurs bedankt iedereen voor het aanwezig zijn. Jelmer Bruurs is 19 jaar en komt uit Best, onder 513 

de rook van Eindhoven in het hart van Brabant. Terugkijkend op het afgelopen jaar geeft hij aan bij 514 

veel activiteiten van ismus te zijn geweest en vele uren doorgebracht te hebben op de ismuskamer. Hij 515 

geeft aan nu zelf een groter onderdeel van de vereniging uit te willen maken, om de continuïteit te 516 

waarborgen. Hij wil zich als algemeen bestuurslid inzetten voor ismus, met als eerste voorkeurskeuze 517 

commissaris extern. Hij heeft in het verleden gewerkt bij een groothandel waarbij veel zakelijk contact 518 

kwam kijken. Hij geeft aan daar dingen geleerd te hebben die hij bij een bestuursjaar kan toepassen en 519 

het lijkt hem leuk om deze functie te mogen vervullen. Als extern zou hij willen kijken naar de 520 

mogelijkheden om M-feest in de toekomst aan te passen, zodat het een nog groter succes kan worden. 521 

Zijn tweede voorkeursfunctie gaat uit naar die van voorzitter. Hij lijkt hem leuk om zowel de interne 522 

als externe vertegenwoordiging te doen en hij denkt dat hij daar goed op zijn plek is. Hij staat open 523 

voor iedereen en is daarom toegankelijk, leden moeten volgens hem namelijk bij het bestuur 524 

terechtkunnen. Ook lijkt het hem interessant om het contact met de vakgroep en het IAPSS te 525 

onderhouden. Als algemeen bestuurslid wil hij zich inzetten voor zowel de eerste- als ouderejaars. Hij 526 

geeft aan de kennis van ouderejaars te willen gebruiken en zorgen voor een proactieve houding naar 527 

eerstejaars in de introductie. Hij heeft deel uitgemaakt van de sportcommissie en activiteiten 528 

georganiseerd waarbij veel eerstejaars aanwezig waren. Volgens hem is dit een laagdrempelige manier 529 

om mensen bij ismus te betrekken. Voor het komende jaar wil Jelmer Bruurs de verhuizing in goede 530 

banen leiden en zorg dragen voor het nieuwe huiskamergevoel in het Gymnasion.  531 

  532 
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Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  533 

  534 

Christiaan Boeren vraagt of hij zijn BSA al gehaald heeft.  535 

Jelmer Bruurs zegt dat hij nog twee vakken mist maar dat hij nog acht kansen heeft.  536 

Christiaan Boeren vraagt wat hij acht tot tien september te doen heeft.  537 

Jelmer Bruurs zegt dat hij dan op kennismakingsweekend is.  538 

Jeroen Dols vraagt wat zijn taken waren bij de groothandel.  539 

Jelmer Bruurs zegt dat hij op de AGV afdeling van de Makro gewerkt heeft waar grote ondernemers 540 

hun producten haalden. Hij moest het zakelijk contact tussen beide partijen realiseren.  541 

Tim Jacobs vraagt wat Jelmer Bruurs aan continuïteit wil behouden en wat hij wil veranderen binnen 542 

ismus.  543 

Jelmer Bruurs zegt dat hij niet wil veranderen om het veranderen. Er zijn dingen neergezet waarop 544 

voorgebouwd kan worden, maar er zijn ook zaken die nog gaan gebeuren.  545 

Jordi Uijens vraagt hoe Jelmer Bruurs gaat zorgen voor de toegankelijkheid van de huiskamersfeer in 546 

het nieuwe gebouw.  547 

Jelmer Bruurs zegt dat de nieuwe kamer op A locatie is wat het tegenovergestelde is van nu.  Hij wil 548 

ervoor zorgen dat de nieuwe kamer niet in een wachtkamer veranderd, maar dat het huiskamergevoel 549 

terugkeert.  550 

Rens Verhaegh vraagt wat hij vindt van de Giro winst van Tom Dumoulin.  551 

Jelmer Bruurs zegt dat roze koeken zijn favoriet zijn en dat hij heeft staan juichen.  552 

Rens Verhaegh merkt op dat zijn eerste keuze extern is, hij vraagt zich af hoe Jelmer Bruurs aankijkt 553 

tegen het behouden dan wel veranderen van de stamkroeg.  554 

Jelmer Bruurs zegt dat hij serieus zal kijken naar wat er nu ligt en er eventueel gekeken moet worden 555 

naar alternatieven. Hij is zeker van plan daar in te duiken, maar hij geeft aan dat dit makkelijker gezegd 556 

dan gedaan is.  557 

Wimer Heemskerk vraagt wat de rol van de acquisitiecommissie is voor volgend jaar en hoe hij de 558 

commissie volgend jaar wil gebruiken.  559 

Jelmer Bruurs zegt daar de acquisitiecommissie zeker geen slecht idee is, omdat met meer mensen er 560 

meer ideeën geopperd kunnen worden. De commissie kan ideeën aanleveren voor sponsoring en soms 561 

kan de commissaris extern handen te kort komen.  562 

Lars Meijer zegt dat hij geïnteresseerd is naar de mening van Jelmer Bruurs omtrent het IAPSS.  Jelmer 563 

Bruurs zegt wanneer er genoeg draagvlak is voor het houden van een IAPSS congres, er dan gekeken 564 

moet worden naar de mogelijkheden. Hij zegt er verder vrij weinig mee in aanraking gekomen te zijn 565 

en hij dus alleen maar kan spreken van het hem lijkt. Hij geeft aan dat het hem wel interessant lijkt om 566 

internationale politicologen te ontmoeten.  567 

Bob Smits vraagt of hij al ideeën heeft voor nieuwe sponsoren.  568 

Jelmer Bruurs zegt dat hij nog geen idee heeft, maar dat hij hier naar wil kijken als hij in de functie zit. 569 

Jordi Uijens vraagt wat hij denkt dat zijn belangrijkste struikelblokken zijn.  570 

Jelmer Bruurs zegt dat hij niet te laks moet worden wat zeker belangrijk is bij de functies van voorzitter 571 

en commissaris extern.  572 

  573 

Kandidaat 3: Bob Fleer  574 

Bob Fleer geeft aan dat hij het fijn vindt dat hij hier mag staan ondanks dat het een verassing is voor 575 

velen. Hij is 19 jaar oud en eerstejaars politicologie. Hij komt uit Hengelo en heeft vorig jaar economie 576 

gestudeerd en is lid geweest van de ESV. Hij kwam er na vier maanden achter dat economie niets voor 577 
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hem was. Hij kwam in gesprek met Bob Smits tijdens de SVM Poolparty waar hij overgehaald is om 578 

politicologie te studeren. Hij is actief bij NSV Obelix waar hij meerdere commissies gerund heeft. Hij is 579 

nu kandidaat-voorzitter van Obelix maar dit is volgens hem een lichte functie. Zijn eerste 580 

voorkeursfunctie gaat uit naar die van voorzitter, omdat die functie zowel op de voor- als achtergrond 581 

opereert. Bob Fleer geeft aan dat hij de helicopterview van de functie voorzitter erg ziet zitten. Zijn 582 

tweede voorkeursfunctie gaat uit naar de functie van commissaris externe betrekkingen. Bij NSV Obelix 583 

heeft hij ook sponsoren moeten regelen omdat het een klein club je is.   584 

  585 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  586 

  587 

Jordi Uijens zegt dat het de eerste keer is van de opensollicitatiemogelijkheid. Hij vraagt of Bob Fleer 588 

meent wat hij zegt.  589 

Bob Fleer zegt dat hij het niet per se meent, maar hij geeft aan toen hij de lijst van kandidaten zag dat 590 

hij een welkome toevoeging was en dus besloot alsnog te solliciteren.   591 

Ruud Walvius geeft aan dat het afvallen van de overige kandidaten niet de gewenste gang van zaken 592 

is.  593 

Bob Fleer zegt dat het absoluut niet zo bedoeld was, maar hij denkt dat hij een aanvulling is.  594 

Jordi Uijens vraagt of hij dat niet eerder bedacht had afgelopen jaar.  595 

Bob Fleer zegt dat hij niet wist wie er gingen solliciteren.  596 

Jordi Uijens vraagt of hij al eerder nagedacht had over een bestuursjaar.  597 

Bob Fleer zegt dat hij vorig jaar de formele procedure wilde doorlopen maar er toen niet aan toe 598 

gekomen was en dat hij dat nu wel wilde doen.  599 

Christiaan Boeren vraagt of hij zijn BSA al heeft.  600 

Bob Fleer zegt dat dit niet het geval is en dat hij nog vier vakken moet halen. Bij de examencommissie 601 

gaat hij een mogelijk verzoek indienen, maar hij gaat zijn uiterste best doen om de 42 punten te halen.  602 

Yaël van Drunen zegt dat ze respect op kan brengen voor het doorspitten van het HR en de statuten. 603 

Maar ze vraagt zich af hoe serieus Bob Fleer is en wat hij kan toevoegen aan ismus.  604 

Bob Fleer zegt dat hij kennis en ervaring heeft opgedaan in commissies en dat hij daadwerkelijk een 605 

toevoeging is aan de acht kandidaten. Als het nu niet lukt, gaat hij het volgend jaar nog een keer 606 

proberen.   607 

Yaël van Drunen vraagt of hij ten rade is gegaan bij oud-bestuursleden.  608 

Bob Fleer zegt dat hij dit niet gedaan heeft.  609 

Yaël van Drunen zegt dat de andere acht kandidaten wel de moeite genomen hebben om ten rade te 610 

gaan en de formele procedure doorlopen hebben. Het komt op haar onverschillig over, ze vraagt wat 611 

zijn mening is.  612 

Bob Fleer geeft aan dat hij niets af wil doen aan de procedure, maar dat het zeker niet laf is om hier nu 613 

te staan.  614 

Jeroen Dols vraagt zich af wat Bob Fleer kan toevoegen aan het KKB.  615 

Bob Fleer zegt dat hij ervaring heeft opgedaan met het betrekken van studenten bij een vereniging en 616 

dat is iets waar ismus aan kan werken in de intro.   617 

Jeroen Dols vraagt hoe hij dit concreet voor zich ziet.  618 

Bob Fleer zegt dat hij zich wil inzetten voor internationale studenten omdat hij die weinig tegenkomt 619 

bij ismus. Hij wil zich hier hard voor maken.   620 

Christiaan Boeren zegt dat hij het gevoel krijgt dat Bob Fleer zich beter voelt dan de ander acht 621 

kandidaten. Hij vraagt hoe Bob Fleer kan samenwerken met vier van de acht andere kandidaten.   622 
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Bob Fleer zegt dat hij nooit gezegd heeft dat hij beter was, maar dat hij ervaring heeft die andere 623 

kandidaten missen. Hij heeft iets anders toe te voegen dan andere kandidaten.  624 

Lars Meijer uit zijn complimenten over het spontane verhaal, maar vraagt zich af of het een grap is.  625 

Bob Fleer zegt dat het op een grap lijkt, maar dat het zeker niet zo is.  626 

Mike van Diemen zegt dat Bob Fleer een uitgesproken mening heeft. Hij vraagt zich af of dit te 627 

combineren is met een rol als voorzitter.  628 

Bob Fleer zegt dat hij de uitgewezen persoon is om verschillende meningen aan te horen en mee te 629 

nemen.  630 

Jeroen Dols vraagt of Bob Fleer een andere rol zou aannemen als hij geen voorzitter of extern zou 631 

worden.  632 

Bob Fleer zegt dat hij zich dit af vroeg en dat hij het minst ervaring zou hebben met secretaris en 633 

penningmeester. Hij zegt dat het moeilijk zal worden, maar dat hij wel bereid is andere functies te 634 

vervullen.   635 

Christiaan Boeren vraagt wat hij doet op acht tot en met tien september als hij eventueel druk is met 636 

NSV Obelix.  637 

Bob Fleer zegt dat hij niet de sportiefste is en dat hij wel een wedstrijd kan missen voor een halve liter 638 

Schultenbräu.  639 

Rens Verhaegh vraagt als hij moet kiezen tussen NSV Obelix en ismus, of het dan geen loyaliteitsvraag 640 

wordt.  641 

Bob Fleer zegt dat dit inderdaad raar is, maar dat hij er zelf verder geen problemen in ziet omdat hij 642 

hart heeft voor beide verenigingen. Hij geeft aan dat hij bij Obelix beter gemist kan worden, dus dat hij 643 

dan bij ismus aanwezig zal zijn.  644 

  645 

Kandidaat 4: Kjelt Goutbeek  646 

Kjelt Goutbeek bedankt iedereen voor haar aanwezigheid. Hij is 20 haar oud en heeft zijn BSA nog niet. 647 

Hij geeft aan dat hij in het begin van jaar niet actief was en zich niet had ingeschreven bij commissies, 648 

ondanks dat hij uit Nijmegen komt. Achteraf had hij daar veel spijt van, al helemaal toen hij op 649 

kennismakingsweekend was gegaan waar hij veel mensen heeft leren kennen. Hij durfde toen ook op 650 

de kamer te komen en heeft zich aangesloten bij de almanakcommissie. Ook heeft hij om zijn bijdrage 651 

te leveren zich aangesloten bij de kennismakingsweekendcommissie. Hij heeft een lastige periode 652 

gehad aan het begin van het collegejaar, maar hij voelde zich welkom op de ismuskamer.  653 

Hij wil graag algemeen bestuurslid worden en de verantwoordelijkheid dragen voor alle leuke 654 

activiteiten voor ismi. Een voorbeeld dat hij gebruikt is de lustrumweek die hij als ontzettend leuk heeft 655 

ervaren. Zijn eerste voorkeursfunctie gaat uit naar de functie van commissaris interne betrekkingen. 656 

Hij geeft aan graag het contact met alle leden te hebben en hem lijkt het besturen van de commissies 657 

een uitdaging. De input in activiteiten lijkt hem erg leuk. Zijn tweede voorkeursfunctie gaat uit naar de 658 

functie van voorzitter om de representativiteit van de en de verantwoordelijkheid van de hele 659 

vereniging te dragen. Hij heeft ervaring om als teamleider op te treden omdat hij coach is van zijn 660 

voetbalteam. Hij heeft geleerd om hard te zijn maar hij heeft ook geleerd om probleemoplossend 661 

vermogen te creëren. Hierdoor heeft hij een beeld gekregen van voorzitterschap. Hij bedankt de ALV 662 

voor het luisteren.  663 

  664 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  665 

  666 



16  

  

Lars Meijer beaamt dat coach zijn van een damesvoetbalelftal nog leuker is, maar hij heeft twee vragen. 667 

Hij vraagt of Kjelt Goutbeek een voorbeeld kan noemen van het goed zijn in bestaande ideeën 668 

verbeteren.  669 

Bob Smits zegt dat de almanakcommissie een stroef begin had. Hij zegt dat Kjelt Goutbeek er 670 

hoogstpersoonlijk voor heeft gezorgd dat de commissie draaide. Hij heeft dus laten zien wat 671 

leiderschap inhoudt, maar Bob Smits vraagt zich wel af waarom er niets over het PvP in staat.  672 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij er nog geen mening over had kunnen vormen, maar het lijkt hem leuk om 673 

met andere politicologen in contact te komen. Het IAPSS en het PvP zijn daar ideale middelen voor.   674 

Lars Meijer vraagt of Kjelt Goutbeek ideeën heeft om ismus te verbeteren.  675 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij geen dingen wil veranderen om te veranderen, maar bijvoorbeeld een 676 

commissie instellen voor het kennismakingsweekend zoals dat dit jaar gebeurd is, is een goed plan. 677 

Ook wil hij misschien activiteiten organiseren die voor eerstejaars die niet in Nijmegen wonen 678 

interessant zijn, bijvoorbeeld door iets in de middag te organiseren.  679 

Jordi Uijens wil zich aansluiten bij Bob Smits wat betreft de almanakcommissie, maar hij heeft de vraag 680 

wat zijn struikelblokken zijn.  681 

Kjelt Goutbeek denkt dat hij teveel hooi op zijn vork neemt, omdat hij zich overal mee wil bemoeien.  682 

Dan wordt het te veel en valt het uit zijn handen.  683 

Peter Oortmann vraagt of hij bestaande dingen wil verbeteren, met als voorbeeld de carrièredag.  684 

Kjelt Goutbeek vindt het lastig in te schatten, hij geeft aan dat het misschien in een ander jasje moet 685 

wil het nog toekomst hebben. Hoe het afgelopen jaren georganiseerd werd, werkt niet. Hij vond het 686 

wel zonde want het was wel heel interessant, maar het moet beter gepromoot worden.   687 

Maxim van Loo vraagt wat hij doet tussen acht en tien september.  688 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij in de commissie zit dus dat het aan hem niet gevraagd hoeft te worden. 689 

Wimer Heemskerk zegt dat ALVs vrij lang duren en dat Kjelt Goutbeek met veel komma’s praat. Hij 690 

vraagt of Kjelt Goutbeek in staat is om beknopt antwoord te geven.  691 

Kjelt Goutbeek zegt dat het hem af en toe wel lukt bij antwoord geven. Maar een voorzitter hoeft niet 692 

veel te praten tijdens ALVs.  693 

Rens Verheagh zegt dat Kjelt Goutbeek vooral moet antwoorden zoals hij dat wil.  694 

Jeroen Dols vraagt of Kjelt Goutbeek to the point is.  695 

Kjelt Goutbeek zegt ja.  696 

Bob Smits vraagt hoe hij eerstejaars actief wil maken.  697 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij makkelijk is in het leggen van contact en dat hij bij Proefstudeerdagen en 698 

meeloopdagen heeft meegedraaid. Hieruit kwamen volgens hem alleen maar positieve reacties.  699 

  700 

Kandidaat 5: Sara Kok  701 

Sara Kok zegt dat ze het leuk vindt dat iedereen vanavond aanwezig is. Sara Kok is 19 jaar oud, komt 702 

uit Utrecht en wil aankomen jaar graag een bestuursjaar bij ismus doen. Ze heeft voor ismus gekozen 703 

omdat ze afgelopen jaar als bijzonder leuk heeft ervaren. Ze zoekt meer uitdaging dan alleen studeren 704 

en dat vond ze met het Honoursprogramma. Maar ook dat stelde niet veel voor waardoor ze op het 705 

idee kwam om meer voor ismus te gaan doen in de vorm van een bestuursjaar.   706 

Sara Kok heeft twee voorkeursfuncties, secretaris en commissaris interne betrekkingen. Ze stelt wel 707 

voorop dat ze in eerste instantie algemeen bestuurslid wil worden. Ze denkt dat ze een goed 708 

bestuurslid zal zijn omdat ze gemotiveerd is en verantwoordelijkheidsgevoel heeft. Als er iets moet 709 

gebeuren, dan houdt ze zich eraan. Ze heeft secretaris als voorkeursfunctie omdat ze het een fijne 710 

combinatie vindt van sociale zaken als mailen en social media en de administratieve kant als het 711 
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bijhouden van de site. Ze vindt het leuk om verhalen te schrijven, wat ze vroeger ook veel met haar 712 

oma heeft gedaan en ze heeft ook het programmaboekje geschreven voor Praag. Die is in haar ogen 713 

goed uitgepakt. Om deze redenen denkt ze een goede secretaris te zijn.  714 

Sara Kok geeft aan dat ze als tweede functie commissaris intern heeft opgegeven omdat het contact 715 

met de leden haar heel leuk lijkt. Ze is hier capabel genoeg voor omdat ze al drie jaar werkt bij de Hema 716 

waarvan ze de sleutel van het filiaal had en dus de verantwoordelijkheid droeg. Ze had mensen onder 717 

zich staan die ze moest aansturen waardoor ze veel geleerd heeft over coördinatie en het delegeren 718 

van taken. Ze is onderdeel geweest van de meerdaagse excursiecommissie naar Praag waarin ze 719 

geleerd heeft samen te werken met anderen en het bestuur. Dit is volgens haar een relevante ervaring 720 

voor een commissaris intern.  721 

Sara Kok loopt alvast vooruit op Yaël van Drunens vraag door te zeggen dat ze te rade is gegaan bij oud-722 

bestuursleden. Ze geeft ook aan dat ze haar BSA al gehaald heeft.  723 

  724 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  725 

  726 

Lars Meijer zegt dat de brief erg enthousiast geschreven is, net zoals hij Sara Kok kent. Hij vond wel 727 

spel- en taalfouten wat hij slordig vindt omdat ze secretaris wil worden. Hij vraagt hoe ze dit kan 728 

voorkomen in de toekomst.  729 

Sara Kok zegt dat ze best vaardig is met de Nederlandse taal, maar fouten kunnen eenmaal gebeuren.  730 

Jordi Uijens zegt dat dit mogelijk is, maar notulen zijn soms 30 tot 60 pagina’s.  731 

Rein Wieringa vraagt wat haar favoriete Hema product is en of daar een ismusvariant van komt.  732 

Sara Kok zegt dat dit een lastige vraag is, maar ze vindt de oplaadkabeltjes voor de telefoons heel chill.  733 

Misschien is dat een idee voor ismus.  734 

Christiaan Boeren vraagt wat ze vijf tot en met zeven september doet.  735 

Sara Kok zegt dat ze dan naar het kennismakingsweekend gaat.  736 

Christiaan Boeren zegt dat dit foutief is, aangezien het een paar dagen later plaatsvindt.  737 

Jordi Uijens merkt op dat ze voor secretaris gaat en intern haar tweede keuze is. Hij vraagt waarom dit 738 

zo is.  739 

Sara Kok zegt dat ze lang getwijfeld heeft, ook om de rol als voorzitter. Het sociale aspect trok haar 740 

heel erg, maar ook het technische een coördinerende van de rol van intern vond ze heel goed bij haar 741 

aansluiten.  742 

Mike van Diemen merkt op dat ze zichzelf perfectionist noemt, maar vraagt of dit een probleem kan 743 

vormen voor de overige vier bestuursleden.  744 

Sara Kok hoopt dat ze dit zelf goed in de hand heeft, maar daar moet ze op letten. Bestuursleden 745 

moeten ook de ruimte hebben om te zeggen dat ze normaal moet doen, mocht ze erin doorslaan.  746 

Tim Jacobs vraagt zich af hoe ze ouderejaars bij de vereniging wil blijven betrekken.  747 

Sara Kok zegt dat dit een goede vraag is, maar dat een masteractiviteit een uitgelezen kans is om dit te 748 

doen. Het is iets om over na te denken, dus ze bedankt hem voor de goede vraag.  749 

Koen Beekhuis vraagt of Sara Kok bezwaar heeft als vegetariër om net zo’n goede Duitse Borrel te 750 

organiseren als twee jaar geleden de secretaris heeft gedaan.  751 

Sara Kok zegt dat ze daar geen bezwaar tegen heeft.  752 

Tijmen Schoen zegt dat ze uit de mooiste stad van Nederland komt en vraagt op welke middelbare 753 

school Sara Kok gezeten heeft.  754 

Sara Kok zegt dat ze op het Christelijk Gymnasium gezeten heeft.  755 

Jordi Uijens vraagt wat haar struikelblokken zijn.  756 
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Sara Kok zegt dat ze soms in tijdnood komt omdat ze teveel hooi op haar vork neemt. Ze heeft daar tot 757 

nu toe best wel last van gehad.  758 

  759 

Ruud Walvius schorst de vergadering voor 20 minuten om 22:32u.  760 

Ruud Walvius heropent de vergadering om 22:52u.  761 

  762 

Kandidaat 6: Lynn Leeneman  763 

Lynn Leeneman zegt dat ze 20 jaar oud en tweedejaarsstudent is. Ze vindt ismus een hartstikke leuke 764 

vereniging wat voor haar de voornaamste reden was om te solliciteren. Ze geeft aan het leuk te vinden 765 

om extra dingen naast haar studie te doen en uitdagingen op te zoeken. Ze zit bijvoorbeeld bij Phocas 766 

en Cultuur op de Campus en volgend jaar hopelijk bij ismus als bestuur. Als algemeen bestuurslid wil 767 

ze met een team werken aan een mooi jaar. Iedereen heeft zijn of haar eigen functie, maar dit moet je 768 

wel delen met andere bestuursleden om problemen te voorkomen volgens Lynn Leeneman. Haar 769 

voorkeursfunctie is commissaris interne betrekkingen omdat dat goed bij haar past. Ze geeft aan dat 770 

ze een open en sociaal persoon is en houdt van contact met mensen. De commissies zorgen voor 771 

activiteiten wat de betrokkenheid van leden vergroot en dat is volgens haar essentieel voor de 772 

vereniging. Eigen inbreng wordt gestimuleerd, maar er moet wel afweging plaatsvinden om dingen 773 

door te voeren. Volgens haar heeft het bestuur hier het laatste woord in. Ze heeft commissies gedraaid 774 

bij Cultuur op de Campus waar ze vaak met deadlines werkte. Hier heeft ze dingen geleerd die 775 

bevorderlijk kunnen zijn voor een bestuursfunctie binnen ismus. Ze wil de ervaringen van 776 

oudcommissieleden gebruiken door middel van een meeting of een draaiboek om fouten te 777 

voorkomen. Ervaringen zijn volgens haar altijd wenselijk. Als tweede keuze heeft ze commissaris extern 778 

opgegeven. Bij Cultuur op de Campus was ze een booker waarbij ze voorstellingen benaderde en 779 

onderhandelde met die partij om ze naar de universiteit te halen. Ze merkte dat ze dat erg leuk vond 780 

om te doen. Als extern van ismus lijkt die uitdaging haar moeilijker, maar ook interessanter.  781 

  782 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  783 

  784 

Koen Beekhuis heeft twee vragen, de eerste is of Lynn Leeneman goed koffie kan zetten.  785 

Lynn Leeneman zegt dat ze daar zelf wat minder in is.  786 

Koen Beekhuis vraagt wat haar grootste struikelblok is.  787 

Lynn Leeneman zegt dat ze soms naïef kan zijn. Ze is een positief persoon en gaat mat haar eigen idee 788 

mee wat ze graag wil uitvoeren. Soms is dat niet realistisch dus kan dat voor problemen zorgen.  789 

Jordi Uijens uit zijn complimenten naar de brief zonder spelfouten, maar vraagt naar de primaire reden 790 

waarom Lynn Leeneman hier vanavond staat.  791 

Lynn Leeneman geeft aan dat ze ismus een leuke vereniging vindt en dat ze daar graag wat voor terug 792 

wil doen.  793 

Lars Meijer vraagt of Lynn Leeneman al zelf ideeën heeft voor een commissie, bijvoorbeeld een 794 

vlogcommissie.  795 

Lynn Leeneman zegt dat je dit moet overlaten aan de commissies. Afgelopen jaar zijn er ideeën geweest 796 

als de verkiezingspoule van Casper Veenhuysen en de liftwedstrijd die helaas niet doorgegaan is. 797 

Commissies zijn in staat om zelf dingen te bedenken.  798 

Mike van Diemen vraagt zich welke extra uitdagingen Lynn Leeneman verwacht bij ismus in 799 

samenwerking met andere activiteiten.  800 

Lynn Leeneman geeft aan dat andere verplichtingen deels ophouden en ze dus ruimte overhoudt.  801 
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Jordi Uijens vraagt waarom ze intern boven extern heeft gekozen als voorkeursfunctie.  802 

Lynn Leeneman zegt dat intern beter bij haar past als persoon, niet omdat ze nog op zoek was naar een 803 

tweede functie en dus extern daar bij paste. Die keuze maakte ze ook omdat het haar gewoon leuk 804 

lijkt.  805 

Pol Muffels vraagt wat Lynn Leeneman acht tot en met tien september doet.  806 

Lynn Leeneman denkt dat ze dan bij het kennismakingsweekend is.  807 

Bob Fleer vraagt hoeveel NSRVs er zijn in Nijmegen.  808 

Lynn Leeneman zegt dat ze geen idee heeft.  809 

Bob Fleer zegt dat het er nul zijn.  810 

  811 

Kandidaat 7: Ruud Smits  812 

Ruud Smits bedankt voor het woord en zegt dat hij 19 jaar een eerstejaars Politicologie is. Hij wil 813 

aankomend jaar bestuur gaan doen omdat hij iets wil hebben om op te focussen en hij wil graag iets 814 

extra’s doen. Hij kiest voor ismus vanwege de leden. Hij vindt het een dik compliment naar de leden 815 

dat hij zich altijd thuis voelt bij de vereniging. De georganiseerde activiteiten wekken zijn interesse en 816 

als bestuur en commissies dingen organiseren lijkt hem heel leuk. Zijn eerste voorkeursfunctie gaat uit 817 

naar die van secretaris. Hij geeft aan dat hij het leuk vindt om mensen te enthousiasmeren via social 818 

media, maar vraagt zich af hoe hij dit kan verbeteren. Hij wil niet opscheppen maar hij denkt dat hij 819 

hier goed in is. Zijn tweede voorkeursfunctie gaat uit naar die van voorzitter. De helicopterview lijkt 820 

hem erg leuk om te hebben met de bijbehorende controlefunctie. Als er zich problemen voordoen, wil 821 

hij ze oplossen met het bestuur. Hij zegt dat hij over veel probleemoplossend vermogen beschikt. Tot 822 

slot geeft hij aan dat hij 36 studiepunten heeft en dat hij bij het kennismakingsweekend aanwezig zal 823 

zijn.  824 

  825 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  826 

  827 

Jordi Uijens uit zijn complimenten voor de brief, maar vraagt zich af wanneer, waarom en op welk 828 

moment hij besloten heeft voor ismusbestuur te gaan.  829 

Ruud Smits zegt dat dit een goede vraag is en dat hij die keuze een maand voor de sollicitaties had 830 

gemaakt. Net na het symposium kwam hij erachter wat voor een leuke dingen je allemaal als bestuur 831 

een aandeel in hebt. Daar wilde hij mee aan de slag gaan.  832 

Lars Meijer uit ook zijn complimenten voor de brief en vindt het mooi dat hij zich kwetsbaar opstelde. 833 

Hij vraagt zich af of Ruud Smits niet bang is dat andere bestuursleden over hem heen lopen.  834 

Ruud Smits wil als voorzitter de mogelijkheid bieden om andere bestuursleden aan het woord te laten 835 

om elk idee te horen. Dan pas kan een afweging gemaakt worden. Hij geeft aan pas zelfverzekerd te 836 

kunnen zijn als hij een volledige afweging heeft kunnen maken van een plan en dat dat zijn zwakke 837 

punt is.   838 

Mike van Diemen vraagt zich af wat de afweging was om geen intern te worden.  839 

Ruud Smits geeft aan dat hij het moeilijk te zeggen vindt, maar hij denkt dat bij zijn keuzes er meer 840 

controle nodig is over de functies om alles in goede banen te leiden. Hij wil graag voorzitter worden 841 

omdat hij er dan structureel van op de hoogte is wat er allemaal in de vereniging omgaat. Dit is een 842 

veel groter spectrum dan een intern zou hebben.  843 

Bob Fleer spreekt zijn complimenten uit over de spreekvaardigheid van Ruud Smits. Hij gaf aan dat hij 844 

daar aan wilde werken en Bob Fleer zegt dat het hem vlekkeloos afgaat.  845 

  846 
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Kandidaat 8: Casper Veenhuysen  847 

Casper Veenhuysen zegt dat hij derdejaars is en hij bedankt iedereen die aanwezig is. Toen hij als 848 

eerstejaars binnenkwam bij ismus, liep hij rond en draaide hij gelijk om. Hij had zich alleen 849 

ingeschreven voor de Heraut, om vervolgens toch terug te komen. Nadat hij met meer mensen in 850 

contact kwam in zijn tweede jaar, dacht hij in zijn derde jaar dat hij meer wilde dan alleen schrijven bij 851 

de Heraut. Hij geeft aan twee voorkeursfuncties te hebben. De eerste is voorzitter. Volgens Casper 852 

Veenhuysen heb je als voorzitter twee kanten, een interne en een externe kant. De communicatie met 853 

de vakgroep naar buiten lijkt hem heel interessant. Hij is een politicoloog in hart en nieren, en hij 854 

gelooft dat een voorzitter moet werken als manager van managers met helicopterview. Hij heeft nu 855 

een leidinggevende rol bij zijn reenactmentgroep en op zijn internetforum. Hij geeft aan het HR en de 856 

statuten heel belangrijk te vinden. Als tweede functie lijkt het penningmeesterschap hem heel 857 

interessant. Hij is nu lid van de kascontrolecommisse wat er mede voor gezorgd heeft dat hij lange tijd 858 

niet wilde solliciteren. Volgens Casper Veenhuysen is er veel verantwoordelijkheid voor de 859 

penningmeester tijdens de reizen, maar die zou hij graag willen dragen. Zijn struikelblok is dat hij soms 860 

iets te snel uit zijn startblokken schiet. Hierdoor kan hij iets te enthousiast overkomen. Hij geeft aan 861 

dat hij er op het kennismakingsweekend bij is.  862 

  863 

Ruud Walvius nodigt de ALV uit om vragen te stellen.  864 

  865 

Jeroen Dols vraagt of Casper Veenhuysen midden in het jaar nog stage wil lopen, nu zijn vorige stage 866 

niet doorgaat.  867 

Casper Veenhuysen zegt dat hij de meeste vakken gehaald heeft maar zijn thesis nog niet geschreven 868 

heeft. Hij gaat nu lekker een jaar nemen om een tweede minor te doen en Duits te leren.  869 

Christiaan Boeren vraagt welk internetforum hij beheert.  870 

Casper Veenhuysen zegt dat dit het Flyingsquirrelsentertainment forum is.  871 

Christiaan Boeren vraagt of hij ervaring heeft met boekhouden.  872 

Casper Veenhuysen zegt dat hij dit niet heeft.  873 

Christiaan Boeren zegt niet zo’n groot fan te zijn van de ismusawards omdat je mensen kan beledigen. 874 

Hij vraagt hoe Casper Veenhuysen denkt tegen kritiek te kunnen zodat niet meer kan gebeuren als hij 875 

voorzitter is.  876 

Casper Veenhuysen is het niet eens dat hij geen kritiek kan hebben, maar dat het een inschattingsfout 877 

was. Hij vindt het jammer dat er zo op gereageerd is, want de commissie en hij vinden dat zelfspot 878 

moet kunnen.  879 

Marten Porte verontschuldigt zich voor zijn opmerking.  880 

Jordi Uijens zegt dat je als voorzitter klappen opvangt van de ALV en hij vraagt zich af of Casper 881 

Veenhuysen daar voldoende incasseringsvermogen voor heeft.  882 

Casper Veenhuysen denkt dat hij dit zeker heeft omdat hij dit vaker heeft meegemaakt bij zijn 883 

reenactmentgroup. Ook bij zijn rol op het internetforum moet hij veranderingen doorvoeren.  884 

Mike van Diemen vraagt of hij nog steeds bang is samen met vier eerstejaars in het bestuur te komen. 885 

Casper Veenhuysen zegt dat hij net per se bang was voor eerstejaars, maar voor een bestaande 886 

vriendengroep. Maar sinds hij de KKBers kent, heeft hij daar veel meer vertrouwen in.   887 

Jordi Uijens vraagt wat hij zou doen in een bepaalde situatie als er twee kapiteins op het schip zijn als 888 

voorzitter.  889 

Casper Veenhuysen zegt dat hij dat niet verwacht omdat je als voorzitter manager van managers bent. 890 

Hij zegt dat bestuursleden geleid moeten worden in hun taak en de voorzitter moet ervoor zorgen dat 891 
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de bestuursleden hun taken zo goed mogelijk kunnen uitvoeren. Als het voorkomt, moet men daar 892 

met zijn vijven uitkomen.  893 

Mike van Diemen vraagt in hoeverre hij representatief als voorzitter kan zijn als situaties hem 894 

persoonlijk raken.  895 

Casper Veenhuysen legt de situatie omtrent Jesper Schipper uit en zegt dat hij er wel mee om kan gaan.  896 

Bob Smits zegt dat het leuk is dat hij nu nog solliciteert omdat hij een derdejaars is en dus de nodige 897 

ismuservaring heeft opgedaan. Hij vraagt hoe Casper Veenhuysen tegenover het IAPSS staat.  898 

Casper Veenhuysen zegt zich te herkennen in de dingen die op eerdere ALVs besproken zijn, maar zegt 899 

niet in het dossier te zitten. Om een sluitend antwoord te geven, moet hij dieper in de stof zitten. Maar 900 

IAPSS is een belangrijk onderdeel op internationaal niveau en dus verdient het veel aandacht.  901 

Bob Smits vraagt hoe hij ervoor gaat zorgen dat zijn vier jaar ismuservaring niet de overhand krijgt bij 902 

input van andere bestuursleden.  903 

Casper Veenhuysen is daar niet bang voor, er zijn genoeg mensen die hem tegengewicht kunnen 904 

binnen.  905 

Bob Smits zegt dat er een verhuizing aankomt en vraagt hoe hij ervoor gaat zorgen dat de faculteit 906 

gerust gesteld gaat worden op de nieuwe locatie.  907 

Casper Veenhuysen zegt dat er harde, duidelijke afspraken gemaakt moeten worden en dat daaraan 908 

gehouden moet worden. Maar tegelijkertijd wil hij geen wachtkamergevoel hebben, maar een 909 

huiskamergevoel creëren.   910 

  911 

Kandidaat 9: Irene Wilde  912 

Irene Wilde bedankt de ALV voor het warme applaus en haar aanwezigheid. Ze zal proberen het zo kort 913 

mogelijk te houden. Ze is 19 jaar oud, eerstejaars en heeft veel plezier beleefd in het afgelopen jaar, 914 

met name door ismus. Bij het kennismakingsweekend heeft ze veel mensen leren kennen en ze heeft 915 

er veel vrienden aan over gehouden. Ze wil de open houding van het huidig bestuur zelf volgend jaar 916 

ook gaan doen. Daarom stelt ze zichzelf kandidaat. Ze geeft aan dat ze in eerste instantie algemeen 917 

bestuurslid wil zijn om de open rol van bestuurslid voor eerste- en ouderejaars te bewerkstelligen. Ze 918 

geeft aan dat ze er ook juist wil zijn voor de mensen die geen introductie konden lopen. Haar eerste 919 

keuze gaat uit naar die van voorzitter omdat ze presentaties geven en spreken voor grote groepen 920 

absoluut niet eng vindt. Ze heeft ervaring met het vertegenwoordigen van belangen omdat ze 921 

klassenvertegenwoordiger was van haar klas op de middelbare school. Problemen kenbaar maken en 922 

daar oplossingen voor zoeken vond ze leuk om te doen. Ze geeft aan geen ervaring te hebben met 923 

leiding geven, maar dat wil ze graag leren. Haar tweede functie gaat uit naar die van extern, omdat het 924 

volgens haar lijkt op die van voorzitter. Sponsoring is belangrijk voor de vereniging en het lijkt haar 925 

ontzettend interessant om verschillende manieren te vinden om geld binnen te halen. Haar 926 

struikelblok is dat ze eigenwijs is en voornamelijk overtuigd is van haar eigen gelijk. Andere 927 

bestuursleden moeten de vrijheid voelen om aan te geven dat ze dan in een tunnelvisie verkeert.   928 

  929 

Jordi Uijens bedankt Irene Wilde voor haar praatje en vraagt waarom extern haar tweede keuze is 930 

geworden.  931 

Irene Wilde zegt dat dit goed bij haar past.  932 

Jordi Uijens vraagt wat haar het leukst en het minst leuke lijkt aan een bestuursjaar.  933 

Irene Wilde zegt dat het contact met de leden, de feedback en complimenten van leuke activiteiten 934 

haar het leukst lijken. Het minst leuke lijkt haar dat een bestuursfunctie veel verantwoordelijkheid met 935 
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zich meebrengt, dat lijkt haar eng want ze kan het verpesten. Maar aan de andere kant ook weer een 936 

enorme uitdaging om het te doen.  937 

Lars Meijer zegt dat ze erg bescheiden is over haar capaciteiten en dat de voorzitter stevig in haar 938 

schoen moet staan.  939 

Lars Meijer vraagt om een voorbeeld van een moment waarop ze stevig in haar schoenen stond.  940 

Irene Wilde zegt dat er veel onvrede was over het rooster van de examenweken op haar middelbare 941 

school. Iets wat in eerste instantie niet bleek opgelost te kunnen worden, maar nadat zij naar de 942 

coördinator gegaan was met een goed verhaal over beïnvloeding van de cijfers, is het rooster 943 

veranderd.  944 

Lars Meijer vraagt hoe ze mensen wil betrekken die niet bij ismus zijn.  945 

Irene Wilde heeft daar nog geen concrete plannen voor, maar een etentje of borrel specifiek voor die 946 

mensen zou volgens haar een leuk idee zijn.  947 

Bob Smits zegt vraagt hoe ze om zal gaan met negatieve reacties als ze negatief nieuws moet geven 948 

aan leden die ze goed kent. Hij geeft te kennen dat een voorzitter dit ook moet kunnen. 949 

Irene Wilde geeft aan dat dit lastig is, maar ze geeft aan dat andere leden ook moeten respecteren dat 950 

dit in de rol als voorzitter gezegd wordt en in het belang van de vereniging is. 951 

Lars Meijer zegt dat de genoemde voorbeelden van een borrel of een etentje een goed idee is. Het 952 

kennismakingsweekend vindt in het eerste weekend na de eerste collegeweek plaats. Mensen die geen 953 

intro gelopen hebben, zie je pas in deze week. Het kan lastig worden om deze mensen te 954 

enthousiasmeren voor het kennismakingsweekend, merkt hij op. Hij vraagt of Irene Wilde het advies 955 

wil meenemen. 956 

Irene Wilde zegt dat de ideeën die ze nu heeft ideeën zijn en dus nog geen concrete plannen zijn. Ze 957 

geeft aan het advies van Lars Meijer mee te nemen. 958 

Jordi Uijens zegt dat er een verplichte Laatkomersdag wordt georganiseerd op de vrijdag na de 959 

introductieweek. Dit zou kunnen helpen. 960 

Bob Smits vraagt wat de rol van voorzitster is in de ogen van Irene Wilde bij de aankomende verhuizing. 961 

Irene Wilde zegt dat ze daar nu nog niet zo veel van weet, maar ze geeft aan dat ze er vooral voor wil 962 

zorgen dat we na de verhuizing een open, laagdrempelige kamer krijgen waar eerstejaars en 963 

ouderejaars zich thuis kunnen voelen. 964 

Bob Smits zegt dat de nieuwe kamer op een A locatie ligt en dat de angst van de faculteit is dat het 965 

daar uit de klauwen kan lopen. Hij vraagt of ze in staat is om als voorzitster dit te voorkomen of in 966 

goede banen kan leiden. 967 

Irene Wilde spreekt de hoop uit dat ze het begrip van leden kan opbrengen dat ook zij daar voor 968 

zorgen. Maar ze zegt dat ze er alles aan zal doen om daar voor te zorgen. 969 

Jordi Uijens vraagt wat Irene Wilde zal doen als het probleem dreigt van twee kapiteins die het 970 

schip proberen te besturen. 971 

Irene Wilde zegt dat ze met die persoon om tafel zal gaan zitten en rustig zal praten, mocht het 972 

probleem zich voordoen. Ze geeft aan dat ze denkt dat ze er dan samen wel goed uitkomen. 973 

Christiaan Boeren vraagt of ze haar BSA al heeft.  974 

Irene zegt dat ze nog één vak moet halen.  975 

 976 

  977 

  978 
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Stemming Kandidaten  979 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. Luuk 980 

Scholman leest het quorum voor.  981 

  982 

Stemgerechtigden aanwezig: 59 983 

Stemgerechtigde machtigingen: 40 984 

Stemgerechtigden totaal: 99  985 

  986 

Het kandidaatsbestuur voor het XVIIe bestuur wordt gevormd door:  987 

  988 

Marije Berga  989 

Jelmer Bruurs  990 

Kjelt Goutbeek  991 

Lynn Leeneman  992 

Irene Wilde  993 

  994 

Stemming XVIe kandidaatsbestuur  995 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit.  996 

Luuk Schoman leest het quorum voor.  997 

  998 

Voor: 64  999 

Tegen: 4  1000 

Onthouding: 15  1001 

Ongeldig: 1  1002 

 1003 

De ALV heeft voor deze samenstelling van het kandidaatsbestuur voor het XVIIe bestuur gestemd. 1004 

 1005 

W.V.T.T.K.  1006 

Jip Trommelen vraagt wat de stand van zaken is rond het geld terugkrijgen van de busreis naar Praag. 1007 

Ruben Meijerink zegt dat er tot nu toe nog geen spoor van te bekennen is.  1008 

Jip Trommelen vraagt of er iets te doen is.  1009 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur eventueel langs de rechtswinkel kan gaan en ismus haar rechten 1010 

kan opvragen bij een situatie als een failliet bedrijf. Maar op het moment dat er schuldeisers zijn, komt 1011 

de studievereniging als laatst.  1012 

  1013 

Rondvraag.  1014 

Mike van Diemen heeft niets te melden.  1015 

Wimer Heemskerk complimenteert iedere deelnemer van vanavond voor de moed en de prestatie.  1016 

Marten Porte wenst het HB en KB veel succes.  1017 

Luuk Kaffener wil alle kandidaten bedanken voor de goede woorden en het KB succes wensen.  1018 

Nanda van der Sloot wenst het KB succes en veel plezier, ze bedankt de kandidaten en zegt dat ze 1019 

genoeg bier moeten drinken.  1020 

Tim Jacobs wenst het KB succes en veel plezier en verwelkomt de niet verkozenen tot het beste bestuur 1021 

dat ismus nooit gehad heeft.   1022 

Nanne Kusters wenst het KB succes en veel plezier.  1023 
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Bas Wijnsouw sluit zich aan bij alles wat gezegd is en wenst het KB succes en veel plezier.  1024 

Dominic Kok wenst het KB succes en veel plezier.  1025 

Maxim van Loo wenst het KB succes en veel plezier en bedankt de ALV dat hij hier mag zijn.  1026 

Lowieke Vermeulen wil zich aansluiten bij alles wat gezegd is en wenst het KB succes en veel plezier.  1027 

Christiaan Boeren vraagt of hij het huidig bestuur mag bedanken voor deze ALV, of hij Luuk Scholman 1028 

persoonlijk succes mag wensen voor de verder gang van zaken omtrent het debacle van de SVM, of hij  1029 

het KKB mag bedanken voor hun inzet, of hij het KB succes mag wensen met de verder gang van zaken 1030 

en of hij Tomas Jochoms succes mag wensen met de notulen zodat wij ons niet aan spelfouten hoeven 1031 

te ergeren, mitsgaders aan menig grammaticaal quid pro quo - emendeer mij dan, waarna ik zal 1032 

paraderen als een Przewalskipaard. Ten laatste vraagt hij of hij de aandacht mag vragen voor het feit 1033 

dat het sedert 823 dagen geleden is dat het MVNP ter ziele is gegaan.  1034 

Pol Muffels vraagt aan de voorzitter waar de evaluatie van de billen van de ESV’er blijft, hij vraagt aan 1035 

de secretaris at het lekkerste eten bij La Cubanita was, hij vraagt aan de penningmeester wat de 1036 

knapste man van TvA 5 is, hij vraagt aan de intern wat de knapste man van TvA 5 is en of Luuk Scholman 1037 

ooit spijt heeft gehad om een relatie te hebben tijdens zijn bestuursjaar.  1038 

Jip Trommelen vraagt of Tim Hofman gebeld kan worden, als de lijdensweg met de bus geen einde 1039 

vindt.  1040 

Jordi Uijens wil de ALV bedanken, het HB bedanken voor het ordelijk verloop van de ALV, het KB succes 1041 

wensen met de formatie, de overige kandidaten bedanken voor vanavond en succes wensen naast hun 1042 

studie. Hij vraagt of hij zijn opvolger succes mag wensen met de een na laatste notulen, hij vraagt aan 1043 

Ruben welke wielrenner de bergtrui won elf jaar na een zege en of Ruud Walvius het jaar kan 1044 

omschrijven in tien woorden.  1045 

Lars Meijer wil de kandidaten bedanken voor hun aanwezigheid, hun moed en dapperheid. Hij wenst 1046 

het KB succes en plezier met genoeg bier. Hij wenst het HB succes met de laatste loodjes en de 1047 

overdracht.  1048 

Tjitse Ozinga sluit zich bij alles aan.  1049 

Stan van Moorsel sluit zich aan bij Lars Meijer en wil alle kandidaten bedanken, het KB succes wensen, 1050 

de functie penningmeester succes wensen en hij vraagt of het geld wat nog over is over de balk 1051 

gesmeten mag worden.  1052 

Rens Verhaegh wil het KKB bedanken voor de kandidaatstelling, hij wil iedereen succes wensen en 1053 

vraagt om rustig aan te doen. Hij vraagt Ruben Meijerink welk rugnummer Tom Dumoulin reed tijdens 1054 

de Giro en hij schreeuwt euforisch dat Tom Dumoulin gewonnen heeft.  1055 

Tijmen Schoen sluit zich aan bij wat er gezegd is.  1056 

Yannick Baay zegt dat iedereen lekker gewerkt heeft.  1057 

Ines Vidovic heeft niets nieuws te melden.  1058 

Bregje de Jong vraagt wie er allemaal naar de Fuik gaan.  1059 

Yaël van Drunen sluit zich aan bij alle lieve woorden die er gezegd zijn.  1060 

Anton Stel sluit zich aan bij alles wat gezegd is.  1061 

Youri Klink sluit zich aan bij alles wat gezegd is.  1062 

Marleen Nijenhuis sluit zich aan bij Yaël van Drunen.  1063 

Tim Jacobs sluit zich aan bij alles wat gezegd is.  1064 

Jeroen Dols sluit zich aan bij alles wat gezegd is behalve bij wat Pol Muffels zei.  1065 

Gijs Swennen sluit zich aan bij wat Rens Verhaegh zei.  1066 

Marije Berga wil iedereen bedanken en de mede KKBers bedanken voor de leuke tijd die geweest is en 1067 

gaat komen.  1068 
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Ruud Smits wil het KB succes wensen en iedereen bedanken.  1069 

Casper Veenhuysen wil de ALV bedanken voor de ALV, Sara Kok, Ruud Smits bedanken dat ze het 1070 

zuurste niet-bestuur ooit gaan worden, hij wilt het KB succes wensen en vraagt of er een 1071 

antihomobeleid binnen het ismus KB ingevoerd kan worden.  1072 

Lynn Leeneman wil iedereen bedanken voor de aanwezigheid, ze wil het KKB bedanken voor haar lef 1073 

en ze wil het KB bedanken en hoopt op een mooi jaar.  1074 

Irene Wilde wil iedereen bedanken, het KKB bedanken omdat ze een hele leuke tijd heeft gehad.  1075 

Kjelt Goutbeek wil iedereen bedanken, hij wil het HB voor het leiden van een vlekkeloze ALV, hij wil de 1076 

KKBers bedanken voor hun verwering en hij vindt dat iedereen het goed gedaan heeft.  1077 

Jelmer Bruurs wil alle leden van de ALV bedanken, hij wil het HB bedanken voor de ALV en hij wil zijn 1078 

trots uitspreken over de KKBers.  1079 

Sara Kok wil iedereen bedanken en wenst het KB succes zonder haar.  1080 

Luuk Scholman zegt nee op de vraag van Pol Muffels, hij wil graag alle kandidaten bedanken en vindt 1081 

dat iedereen het supergoed gedaan heeft. Hij hoopt iedereen terug te zien bij ismus en hij wil het 1082 

bestuur bedanken voor de ALV.   1083 

Nanne zegt dat er geen knappe mannen bij TvA 5 zitten als reactie op de vraag van Pol Muffels, ze wil 1084 

alle KKBers van harte bedanken voor hun moed en ze spreekt haar trots uit over de presentaties. Ruben 1085 

Meijerink zegt nee op de vraag van Pol Muffels, antwoordt met Cunego op de vraag van Jordi Uijens, 1086 

zegt 181 tegen Rens Verhaegh, wil de ALV bedanken voor de ALV, de KKBers bedanken voor de 1087 

tomeloze inzet, het KB feliciteren en het HB bedanken voor dit jaar.  1088 

Tomas Jochoms zegt dat het lekkerste vlees de rubberen kippenboutjes waren, hij wil iedereen 1089 

bedanken voor de aanwezigheid, met name de KKBers bedanken die het niet geworden zijn, hij wil het 1090 

KB succes wensen en het HB bedanken voor het afgelopen jaar.  1091 

Ruud Walvius zegt dat het allemaal mag. Hij wil de ALV bedanken voor de ALV, de KKBers bedanken 1092 

voor alles, hij heeft geen tijd gehad om de billen van de extern van de ESV aan te raken, hij omschrijft 1093 

zijn jaar in tien woorden met ‘ik ga denk ik nooit meer naar een ismus alv’.  1094 

  1095 

Ruud Walvius verzoekt iedereen, behalve het KKB en KB de zaal te verlaten en de glazen mee te nemen 1096 

naar de bar.  1097 

  1098 

Ruud Walvius sluit de vergadering om 02.02u  1099 


